
Téma nejen pro dnešní den 

Dobrý den,

krajně nepříjemná situace, do níž dnešního rána procitla část občanů Janských Lázní, 

by měla podle mého názoru vyvolat jednání kompetentních aktérů, která povedou k 

uspokojivému řešení dodávek vody do všech lokalit v katastru města Janské Lázně. Je 

pochopitelné, že rostoucímu renomé zimního střediska by měli odpovídat zdroje nejen 

ubytovacích kapacit, parkovacích míst…, ale i základní nezbytnosti pro život – 

kvalitní vody. 

V tomto případě není možné spoléhat pouze na upozorňování obyvatel a návštěvníků 

na odpovědné využívání zdrojů. Enormní nárůst spotřeby vody v době lyžařské sezóny 

je jistě jedním z hlavních důvodů dnešního kolapsu dodávek. Lámat hlavu nad řešením 

této i budoucích obdobných situací si musí nejen Ti, kteří to mají takříkajíc v popisu 

práce (vedení města, dodavatel vody), ale rovněž i zástupci ubytovatelů, 

provozovatelů lyžařských areálů – tedy obecně všech, kteří právě díky zimním 

návštěvníkům generují podstatnou část svých zisků z podnikání. Nepochybuji, že 

všichni Ti, o kterých píši v obecné rovině, souhlasí s názorem, že není v zájmu 

rozumně uvažujících lidí rozvíjet úspěchy podnikatelů v oblasti zimních sportů a 

cestovního ruchu za cenu přehlížení elementárních potřeb všech obyvatel a 

návštěvníků města.

Závěrem přeji všem účastníkům jednání (která jak pevně věřím, povedou k moudrým 

řešením) mnoho trpělivosti a ohledů na veřejné zájmy.
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